



25/2/2026

م ٢٠٢٦/٢/٢٥

**Sub: Disclosure of the
important Resolutions of the
Board of Directors**

**الموضوع: الإفصاح عن أهم قرارات
مجلس الإدارة**

Oman United Insurance Company SAOG would like to disclose to the shareholders and investment community the important resolutions adopted by the Board of Directors at its meeting held on 24 February 2026, as follows:

تود الشركة العمانية المتحدة للتأمين ش م ع ع أن تفصح للمساهمين والمستثمرين الكرام عن أهم قرارات مجلس الإدارة المنعقد بتاريخ ٢٤ فبراير ٢٠٢٦ م:

1. Approval of the financial statements for the financial year ended 31 December 2025.
2. Approval of the proposed appointment of the external auditor and determination of their fees for the financial year ending 31 December 2026, subject to the approval of the shareholders at the upcoming AGM.
3. Approval of the Dividend Distribution Policy in compliance with the directives issued by the Financial Services Authority (FSA).

- ١- إعتتماد القوائم المالية للسنة المالية المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٥ م.
- ٢- إعتتماد مقترح تعيين مراقب الحسابات وتحديد أتعابهم للسنة المالية المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٦ م ، ويخضع لموافقة المساهمين في اجتماع الجمعية العمومية السنوية القادم.
- ٣- إعتتماد سياسة توزيعات الأرباح إمتثالاً للتوجيهات الصادرة عن هيئة الخدمات المالية.



Moosa Yahya Al Amri
Company Secretary
Investors Relation Officer

للعلمي

موسى يحيى العامري
امين سر الشركة
مسؤول علاقات المستثمرين